

Recommended Hotels 建议酒店

Novotel Century Hong Kong Hotel 香港诺富特世纪酒店 (4 *)

Address: 238 Jaffe Road, Wan Chai, Hong Kong

地址: 香港湾仔谢斐道238号

Website 网址: www.novotelhongkongcentury.com

Novotel Century HK has 511 rooms and is located in the heart of Wanchai, the bustling commercial, shopping and entertainment district. Stay right here is Wanchai for the ultimate shopping holiday or board the nearby MTR to explore more of HK. We are close to the HK Convention and Exhibition Centre and offer WiFi Internet and meeting facilities. Enjoy our complimentary use of Internet access at Mac Corner, 3 restaurants, bar, health club, swimming pool and sauna.



香港诺富特世纪酒店是一家位于湾仔区的四星级国际品牌(诺富特)酒店，楼高 23 层。酒店在湾仔与铜锣湾之间，靠近维多利亚港，座落于香港中心地区，毗邻香港会议展览中心及港铁站，交通便利，步行 5 分钟可到达湾仔港铁站和天星码头，步行 8-10 分钟则可到达铜锣湾购物中心区及香港会议展览中心。从机场乘搭机场快线往香港港铁站后，更可免费转乘穿梭巴士(H1)到达酒店，酒店亦于 2010 年重新装修以提供最优质服务予客人，绝对是商务旅行者和旅游观光客人的首选

Wharney Guang Dong Hotel 香港华美粤海酒店 (4 *)

Address: 57-73 Lockhart Road, WanChai, Hong Kong

地址: 香港湾仔洛克道57-73号

Website 网址: www.wharney.com

Situated in Wanchai, The Wharney Guang Dong Hotel is within easy walking distance of the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. The hotel offers a very convenient location for both business and leisure travellers, 45 minutes from The Hong Kong International Airport surrounded by a plethora of restaurants and just 5 minutes from the Central and Admiralty business districts. Popular shopping areas, such as Causeway Bay and Admiralty are just a short ride away by taxi, tram or MTR.



香港华美粤海酒店位于湾仔区的中心地段，临近会议展览中心、湾仔港铁站；距离金钟太古广场仅五分钟行程，离中环名店及铜锣湾购物中心约八分钟车程，交通便捷。

Regal Hong Kong Hotel 富豪香港酒店 (5 *)

Address: 88 Yee Wo Street, Causeway Bay, Hong Kong

地址: 香港铜锣湾怡和街88号

Website 网址: www.regalhongkong.com

Situated in the heart of Causeway Bay, Hong Kong's vibrant commercial and shopping district, the deluxe five-star Regal Hongkong Hotel is the epitome of luxury and elegance where international business and leisure travellers are pampered with stylish comforts and a wide selection of gourmet choices. The hotel offers 482 elegant guestrooms and 20 function rooms, together with 4 exquisite dining establishments serving a range of cuisines, including Cantonese, Western and Italian.



五星级的富豪香港酒店位于港岛区中心地带 - 铜锣湾，是本集团的旗舰酒店；其尊贵的气派、古典优雅的欧陆设计、细腻殷勤的款客态度、以及占尽优越的地利位置，诚然是旅客的最佳选择。酒店设有 482 间设备完善的客房及 20 间大小不同的宴会厅及会议室，4 间中、西及意式餐厅均提供多元化美食。

Island Pacific Hotel 港岛太平洋酒店 (4 *)

Address: 88 Yee Wo Street, Causeway Bay, Hong Kong

地址: 香港西营盘干诺道西152号

Website 网址: www.regalhongkong.com

Strategically located on the West Central waterfront, commanding spectacular views of Hong Kong Harbour, the Hong Kong Island Pacific Hotel is one of the major hotels of the area and a proven favourite base for discerning business travellers. The 343-room hotel offers easy access to the Central Business District and is only 15 minutes away from the Hong Kong Convention and Exhibition Centre. Serving as a relaxing retreat from the hectic pace of life in this vibrant city, the hotel offers boutique-style accommodation at affordable rates in a luxury environment. One of the world's great harbour views can be enjoyed from 80% of the hotel's accommodation, and all rooms and suites are configured to enjoy the optimum level of natural daylight through floor-to-ceiling windows.



港岛太平洋酒店坐落于西中环海滨，拥有香港海港壮观的景色，是该区主要酒店之一，并已被证明最喜爱的商务旅客。酒店设有 343 间客房，可方便地进入中央商业区，距离香港会议展览中心仅 15 分钟路程。作为一个放松的撤退从繁忙的生活节奏在这个充满活力的城市，酒店提供精品式的住宿，以实惠的价格在豪华的环境。世界上最大的海港景色之一可以从酒店的 80% 的住宿，所有的房间和套房配置为享受最佳水平的自然光通过落地窗。